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انتخابات فدراســیون جهانی فوتبال برگزار و اینفانتینو به عنوان رئیس جدید و 
جایگزین سپ بلاتر معرفی شد. در این بین اما مشخص نیست علی کفاشیان 

به چه نامزدی رای داده است.

رای به شیخ سلمان  
علی کفاشیان که به زوریخ سفر کرده بود قبل از شروع انتخابات فیفا و در پاسخ به 
این سوال که  همراه فدراسیون های آسیایی سرانجام به این جمع بندی رسیدید 
که به شیخ سلمان رأی دهید؟ گفت: جمع بندی خاصی نبود و ما فقط یک ناهار 
ساده را دور هم صرف کردیم، ضمن اینکه از اول هم گفته بودیم به شیخ سلمان 
رأی می دهیم. وی ادامه داد: ما سعی می کنیم هرکس رئیس شود با او ارتباط 
مؤثر و خوبی بگیریم، اگرهم شیخ سلمان رئیس فیفا شود مشخص نیست که 
من رئیس AFC بشــوم و بعید می دانم این اتفاق بیفتد چون اینجا به اندازه ای 

ارتباطات بین آدم ها زیاد است که نمی توان از حالا چیزی را پیش بینی کرد.

رای به توانمندی ها
رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص انتخابات روز جمعه فیفا  به تسنیم گفت: 
رقابت سنگینی بود که در دور اول به نتیجه ای نرسید و مشخص نشد که چه کسی 
رئیس فیفا خواهد شد، اما در دور دوم ۱۱۵ رأی به جیانی اینفانتینو داده شد که 
با همین آرا او رئیس فیفا شد. من به اینفانتینو رأی دادم. بالاخره توانمندی های 
او را دیدیم و رأی دادیم. او فردی بسیار توانمند است و به ایران هم که آمده بود ما 
توانایی ها و برنامه های او را دیدیم. در انتخابات هم کاملًا مورد حمایت اروپایی ها 
بود و مطمئناً با کمک همه و البته اروپایی ها می تواند باعث توســعه فوتبال دنیا 
شود. ما هم توانمندی خودمان را نشان داده و ارتباط خوبی با اینفانتینو گرفته ایم 

که در واقع می تواند این موضوع به فوتبال ما هم کمک کند.

ابهام
نکته جالب اینجا است که رئیس فدراسیون فوتبال قبل از این مصاحبه با تسنیم 
صحبت های دیگری انجام داده بود. کفاشــیان بعــد از این که او  برای دومین 
بار رای خود را داخل صندوق انداخت در گفت و گو با ۳۰۹۰ گفت: »هر ۲ بار به 
یک نفر رای دادم.« پس از اعلام نتایج هم کفاشیان که به طور واضح اعلام کرد 
رای هایش هر دو بار به یک نفر بوده و نگاهی ویژه به شیخ سلمان داشته است، 
نمی توانست این شکست را باور کند و حتی نمی توانست از روی صندلی اش بلند 
شود. به نظر می رســد این شکست بزرگ تبعات سنگینی برای او داشته باشد و 

گاه است. رییس فدراسیون هم از این مساله آ

صحبت های دبیر کل فدراسیون
علیرضا اســدی دبیر کل فدراســیون فوتبال اما در ایــن خصوص گفت: ما 
باید بــه منافع خود در این انتخابــات نگاه کنیم، آثــار عملکرد رییس جدید 
فیفا در آینده مشــخص خواهد شــد و ما باید منتظر بمانیم و ببینیم شــرایط 
چگونه پیش خواهد رفت. مهم نیست که چه کسی به عنوان رییس انتخاب 

می شــود و در راس کار قرار می گیرد، حتی مهم نیست که چه تغییراتی 
صــورت می گیرد بلکه مهم این اســت که منافع ایران چیســت و چه 

خواسته هایی مدنظر فدراســیون فوتبال ماست. خواسته های ما 
با تغییر افراد کم یا زیاد نمی شــوند و منافع ما دچار جابه جایی 

نخواهند شــد بنابراین به روند انتخابات کاری نخواهیم داشت بلکه مسئله 
مدنظر ما این اســت که منافع ملی فوتبال ایران محقق خواهند شــد یا خیر. 
در این برهه نیز معقول این اســت به کسی رای می دادیم و از کسی حمایت 
می کردیــم که به منافــع فوتبال ایران توجــه کند.  طبیعی بود کــه با توجه 
بــه نامزدها و نــوع حمایت هایی کــه از آن ها صورت گرفته بــود انتخابات 
به دور دوم کشــیده شــود. در زمان انتخاب بلاتر هم انتخابات فیفا به دور 
دوم کشیده شــد و با توجه به تعداد بالای رای دهندگان انتظار می رفت که 
انتخابات این دوره نیز چنین شــرایطی را داشته باشــد. منافع ملی تنها یک 
مصداق ندارند، بلکه بایــد مجموع منافع در نظر گرفته شــوند. ما به دنبال 
این هســتیم که در فوتبال بین الملــل جایگاه خاص خود را پیــدا کنیم. ما 
تنها به یک پرونده و یک مســئله نگاه نمی کنیم و مجموع شرایط و منافعی 

را که با آن مواجــه خواهیم بود در نظر می گیریم.

گلایه شیخ سلمان
شــیخ ســلمان یکی از نامزدهای ریاســت فیفا بود که این انتخابات روز  جمعه 
گذشــته برگزار شــد و به دور دوم کشید. در دور دوم شیخ ســلمان با اینفانتینیو 
دبیرکل یوفا برای رسیدن به ریاســت فیفا رقابت کرد ولی در نهایت نتوانست به 

این عنوان برسد. طبق آنچه خبرانلاین نوشته شیخ سلمان در یک مصاحبه 
تلویزیونی از بدقولی هایی که نسبت به وی شده بود، گلایه کرد. وی که به 

نظر می رسید کشورهای حاشیه خلیج فارس را هدف صحبت هایش 
قرار داده است، گفت: بعضی از کشورها به ما قول حمایت دادند ولی 
به آن عمل نکردند. همه ما عرب هستیم ولی متاسفانه بعضی ها از 
نامزدهای دیگر حمایت کردند. امیدوارم که در آینده این رویه تغییر 
کند. ما به عنوان کشــورهای عربی بایــد اتحادمان را حفظ کنیم و 
در قبال هم شــفاف باشیم. وی افزود: در همان دور اول انتخابات 
تعداد زیادی از کشورها به ســمت نامزدهای دیگر چرخیدند. لازم 
اســت که به آینده و روزهای پیش رو نگاه کنیم و مهم است که فیفا 

از این بحران خارج شود.

رای مخفی است!
امیر حســینی مدیر روابط عمومی فدراســیون فوتبال در تماس با 

خبرآنلایــن در این بــاره می گوید:» پــس از اینکه 
برگزار  فیفا  انتخابات 

شــد بعضی از 
ها  رسانه 

گمانه زنی کردند که کفاشــیان به اینفانتینو رای داده است و بعضی ها هم بر 
این عقیده بودند که رای او شیخ سلمان بوده است.بنده بلافاصله با کفاشیان 
ارتباط برقرار کردم تا از خود ایشان سوال کنم.جالب اینجاست که حرف آقای 
کفاشیان این بود که رای شان مخفی است و به هیچ عنوان گمانه زنی هایی که 
رسانه ها می کنند درست نیست.« حسینی این را گفت و ادامه داد:»این قطعا 
موضوعی اســت که خود کفاشیان می داند و به هیچ عنوان درست نیست که 
رسانه ها درباره اش گمانه زنی می کنند.ما نباید حدس بزنیم و بر اساس حدس 
و گمان روی رای کفاشیان نظر بدهیم.علی کفاشیان رای خودش را به کسی 
اعلام نکرده است و هر آنچه در رسانه های مختلف منتشر می شود گمانه زنی 
بر اساس شایعات است.« حسینی در پایان درباره سفر اینفانتینو به تهران هم 
گفت:»ایشان به کشوری سفر کردند که تیم اول آسیا است.اینفانتینو شناخت 
خوبی از ایران داشت.به هر صورت هم تیم فوتبال،هم فوتسال،تیم بانوان و 
فوتبال ساحلی ایران قدرت زیادی دارند و طبیعی است که ایشان سفر به ایران 
را انتخاب کرده باشند.شیخ ســلمان هم که رییس کنفدراسیون فوتبال آسیا 

باید بگویم که بررسی کردن این موضوعات اســت و در پایان 
کار درستی نیست.«

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

در هفته بیست و هفتم 
لیگ برتر انگلیس، تیم 
ساوتهمپتون در خانه با حساب 
۲ بر یک مغلوب تیم چلسی 
شد.

تیتر دو

اینفانتینو از ایفمارک 
حمایت می کند؟!

چندی قبل جیانی اینفانتینو برای دیدار با مســئولان 
کادمی ملی فوتبال به  فدراســیون فوتبال و بازدید از آ
کشورمان سفر کرده بود، که البته این سفر حاشیه های 
زیادی در پی داشت. اینفانتینو بازدیدی از ساختمان 
مرکــز تخصصــی پزشــکی بین اللملــی )ایفمارک( 
داشــت که مجوز این مرکز از ســوی فیفا صادر شده 
و جــزو مراکزی اســت که بایــد زیر نظر فیفا باشــد. 
اینفانتینو در این بخش از بازدید خود به حضور پرفسور 
جیری ولژاک در فیفا اشــاره کرد که نقش اساسی در 
توســعه تمرینات »+FIFA ۱۱« داشته و او را یکی از 
قوی ترین پزشــکان متخصص فوتبال دانست.وی 
در ســفر یک روزه خود به ایران، بازدیدی هم از مرکز 
تخصصی پزشــکی بین اللملی )ایفمارک( داشت که 
کادمی ساخته شده است. وی پیش از وارد شدن  در آ
به این ســاختمان و قبل از اینکه متوجه شــود در این 
کادمی یکی از مراکز ایفمارک ساخته شده است، با  آ
خوشحالی اعلام کرد که این ساختمان شباهت زیادی 
به ساختمان های فیفا دارد. اینفانتینو از ساختمانی که 
قرار است سالن بدنسازی شود بازدید کرد و این سالن 
را کاملًا شبیه ســالن های اروپایی دانست. اینفانتینو 
استخر و سونا، حوضچه های بازتوانی جسمانی و... را 
از نزدیک دید و سپس نقشه ساختمان های ایفمارک 
در سراســر دنیا را بازدید کرد. وی پس از اینکه متوجه 
شد ۸۰ درصد ســاختمان های ایفمارک در اروپا قرار 
دارند و در منطقه آسیای مرکزی مجوز احداث اولین 
ساختمان به ایران داده شده است، به زهره هراتیان، 
رئیس ایفمارک ایران بابت دریافت این مجوز تبریک 
گفت. دبیرکل سابق یوفا پس از گرفتن عکس یادگاری 
با لوگوی ایفمارک به همراه رئیس فدراسیون فوتبال 
کشورمان و رئیس ایفمارک ایران، ابراز امیدواری کرد 
که این پروژه به سرانجام برسد و گفت: »اگر رئیس فیفا 
شوم، از ایفمارک ایران حمایت خواهم کرد«. اینفانتینو 
کادمی ملی فوتبال داشــت در  پس از بازدیدی که از آ
پاسخ به سؤال تسنیم درباره حضورش در ایران اظهار 
کادمی فوتبال ایران را دیدم به این  داشــت: »وقتی آ
نتیجه رسیدم که ایران پیشرفت زیادی خواهد داشت، 
چرا که کشورهای زیادی نیســتند که این امکانات را 
دارند«. حال باید دید وی سر قول خود برای حمایت از 

ایفمارک باقی می ماند؟!

استقلال تهران نقره داغ شد
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال باشگاه استقلال 
تهران را به دلیل اهانت تماشــاگران منتسب به این 
تیم به گــروه داوری دیدار با نفت تهران ۲۰۰ میلیون 
ریال و پرتاب نارنجک در دیدار مقابل گسترش فولاد 
۱۰۰ میلیــون ریــال جریمه کرد.کمیتــه انضباطی 
فدراســیون فوتبال همچنین حســین ترابپور مربی 
تیم اســتقلال تهران را به دلیل اهانــت به عملکرد 
تیــم داوری اســتقلال و نفت تهران و ایجاد تشــنج 
در ورزشــگاه تختی تهران ۲۰ میلیــون ریال جریمه 
کرد.پرویــز مظلومی ســرمربی تیم اســقلال تهران 
نیز به دلیل انجام مصاحبه علیه تیم داوری از ســوی 
کمیته انضباطــی طبق ماده ۶۷ آیین نامه انضباطی 
و با توجه به تکــرار تخلفات، ۷۰ میلیون ریال جریمه 
شــد.اعضای کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال 
دروازه بان استقلال تهران را بر اساس ماده ۶۳ آیین 
نامه انضباطی به تذکر کتبی محکوم کرد، رحمتی نیز 
در این دیدار با دریافت کارت زرد از ســوی داور دیدار 

جریمه شده بود.

  تیم فوتبال سپاهان در غیاب
 ۲ مدافع خود عازم امارات شد

تیم فوتبال ســپاهان اصفهان ایران عصر یکشــنبه 
در غیــاب دو مدافع خــود برای انجام دیدار برگشــت 
با حریــف اماراتی عازم دوبی شــد.کاروان تیم فوتبال 
سپاهان بدون حبیب گردانی و هادی عقیلی مدافعان 
خود راهی دوبی شــد تا دومین دیدار خــود را در لیگ 
قهرمانان باشگاه های آسیا مقابل النصر امارات برگزار 
کند.گردانی به دلیل مصدومیت و عقیلی با صلاحدید 
کادر فنــی ســپاهان از ترکیب این تیم کنار گذاشــته 
شدند.بازیکنان تیم سپاهان پیش از رویارویی با نماینده 
امارات، دو جلســه تمرینــی را در دوبی برگزار خواهند 
کرد.تیم سپاهان هفته گذشته در نخستین دیدار خود 
درلیگ قهرمانان باشگاه های آسیا در اصفهان با دو 
گل تیم النصر را شکست داد.دیدار برگشت دو تیم در 
هفته دوم لیگ قهرمانان باشگاه های آسیا ساعت ۲۰ 
روز سه شنبه هفته جاری در ورزشگاه آل مکتوم دوبی 
برگزار می شود.تیم های الاتحاد عربستان و لوکوموتیو 
ازبکستان دیگر دیدار گروه نخست مرحله گروهی این 

مسابقه ها را برگزار خواهند کرد.

 سرپرست تیم فوتبال نفت 
تهران ازتلاش برای حل 

مشکلات مالی باشگاه خبرداد
سرپرست تیم فوتبال نفت تهران روز یکشنبه گفت: 
مدیران باشگاه در صدد حل مشکلات اقتصادی این 
تیم هستند.»رحیم ایرانیان« گفت: همه باشگاه های 
کشور با مشکلات مالی روبرو هستند و این مشکلات 
در باشگاه نفت تهران نیز وجود دارد.وی افزود: علی 
رغم این مشکلات، تمرینات تیم فوتبال نفت از فردا 
برای آماده ســازی تیم جهت دیدار حســاس مقابل 
ذوب آهن اصفهان در هفته بیســت و دوم لیگ برتر 
فوتبال ایران برگزار می شود.بازی نفت تهران و ذوب 
آهن اصفهان ۱۶ اســفند در تهران برگزار می شود.
سرپرست تیم فوتبال نفت تهران اخبار برخی رسانه ها 
در خصوص اعتصاب بازیکنان نفت به دلیل دریافت 
نکردن مطالباتش را رد کرد و گفت: تمرینات این تیم 
برای بازی مقابل ذوب آهن از فردا - دوشنبه - آغاز 
می شود.ایرانیان همچنین حضور بازیکنان تیم نفت 
باشگاه را رد کرد و گفت: حضور بازیکنان در باشگاه 
موضــوع عجیبی نیســت. تیم فوتبال نفــت تهران 
بازیکنان خوبی دارد که علی رغم وجود مشــکلات 

فراوان، صبور هستند.

مادر ۸۱ ساله ام پیروزی ام را دید و این 
هدیه ای فوق العاده بود

جیانی اینفانتینو که جمعه شــب در انتخابات ریاست فیفا به پیروزی رسید و تا سال 
۲۰۱۹ هدایت فدراسیون جهانی فوتبال را بر عهده خواهد داشت، در انتقاد از اینکه 
 »SonntagsBlick « برخی او را با رئیس پیشین این نهاد مقایسه می کنند، به سایت

گفت: اینفانتینو، اینفانتینو است و بلاتر، بلاتر. سپ بلاتر دوره ای را 
در فیفا رقم زد. من هم امیدوارم دوران جدیدی را در فدراسیون 

جهانی فوتبال شکل دهم. من آدم کسی نیستم و به همین 
خاطر بود که رأی زیادی کســب کردم، ولی هنوز هم نظر 
مثبتی نســبت به میشل پلاتینی دارم.اینفانتینو گفت: بعد 
از اینکه نامم به عنوان پیروز انتخابات معرفی شد، غرق در 
احساســات شده و همسرم من را در آغوش گرفت. لحظه 

باورنکردنــی بــود. در کنار اینها همین که مادر ۸۱ ســاله ام 
شــاهد این لحظه بود، هدیــه ای فوق العاده برایم بود که عمیقاً 

تحت تأثیرم قرار داد.

ادامه گمانه زنی ها در خصوص رأی مخفی کفاشیان!
اصرار کفاشیان بر عدم افشای رای اش به رییس جدید فیفا

مرحله پلی آف لیگ برتر بسکتبال به صورت چهار پیروزی از 
هفت مسابقه برگزار می شود و نتایج سه مسابقه رو در روی 

تیم ها در مرحله مقدماتی نیز در آن محاسبه خواهد شد.
در یکی از حساس ترین مسابقات این مرحله تیم دانشگاه 
آزاد کــه در دور مقدماتی در رده پنجم قــرار گرفته بود باید 
به مصاف شــهرداری اراک برود. هر ســه مسابقه مرحله 
مقدماتی ایــن دو تیم به ســود شــهرداری اراک به پایان 
رسیده بود و همین مسئله کار دانشگاه آزاد را بسیار دشوار 
می کند. در واقع شاگردان مصطفی هاشمی که به تازگی 
در یک رقابت منطقه ای در رده سوم مسابقات غرب آسیا 
قرار گرفته اند، برای صعود به نیمه نهایی باید در هر چهار 

مسابقه پلی آف، شهرداری اراک را شکست دهند.
پتروشیمی بندر امام قهرمان غرب آسیا و صدرنشین مرحله 
مقدماتی لیگ برتر، کار آســانی مقابل شهرداری تبریز در 
پیش دارد. این تیم که در هر سه مسابقه مقدماتی با فاصله 
زیاد و به راحتی حریف تبریزی خود را شکســت داده بود، 
برای رسیدن به نیمه نهایی نیاز به یک پیروزی دیگر دارد.

شــیمیدر تهران که در مرحله مقدماتی دوم شــده بود، در 
این مرحله به مصاف ثامن مشــهد می رود. هر سه مسابقه 
مرحله مقدماتی با برتری شــیمیدر رقم خورده بود و به این 
ترتیب ثامنــی ها باید چهار بار این تیم تهرانی را شکســت 

بدهند تا یک مرحله بالاتر بروند، کاری که بســیار بعید به 
نظر می رسد.

در دیگر مسابقه این مرحله نیز شهرداری گرگان با حمایت 
تماشاگران پرشور خود به مصاف نفت آبادان می رود. نفت 
دو پیروزی و شــهرداری یک پیروزی در دیدارهای مرحله 
مقدماتــی به دســت آورده اند و همین مســئله مــی تواند 
رویارویی این دو تیم را به نزدیک ترین مســابقه مرحله پلی 

آف و شاید طولانی ترین آنها تبدیل کند.
برنامه مسابقات مرحله پلی آف لیگ برتر بسکتبال و نتایج 
سه مســابقه رو در روی تیم ها در مرحله مقدماتی به شرح 

زیر است:

شهرداری گرگان - پالایش نفت آبادان، 
ساعت ۱۶ سالن امام خمینی گرگان

شهرداری گرگان ۸۲ - پالایش نفت آبادان ۸۰
پالایش نفت آبادان ۹۴ - شهرداری گرگان ۷۳
پالایش نفت آبادان ۸۳ - شهرداری گرگان ۶۸

شهرداری تبریز - پتروشیمی بندر امام، 
ساعت ۱۶ سالن شهید اقدمی تبریز

پتروشیمی بندر امام ۷۷ - شهرداری تبریز ۴۳
شهرداری تبریز ۶۴ - پتروشیی بندر امام ۸۷

پتروشیمی بندر امام ۸۶ - شهرداری تبریز ۵۹
دانشگاه آزاد اسلامی تهران - شهرداری 

اراک، ساعت ۱۵:۱۵، سالن حکیمیه تهران
دانشگاه آزاد ۶۹ - شهرداری اراک ۷۳
شهرداری اراک ۸۹ - دانشگاه آزاد ۸۶
شهرداری اراک ۸۳ - دانشگاه آزاد ۶۸

ثامن مشهد - شییمیدر تهران، ساعت ۱۶، 
سالن خانه بسکتبال مشهد

شیمیدر تهران ۸۳ - ثامن مشهد ۷۰
ثامن مشهد ۷۳ - شیمیدر تهران ۷۷

شیمیدر تهران ۸۱ - ثامن مشهد

پلی آف لیگ بسکتبال؛کار دشوار دانشگاه آزاد، جدال حساس در گرگان

ورزش


